

SCHEDULE A



P.O. Box 5555 STN A
200 Brady Street
Sudbury ON P3A 4S2

Telephone:
(705) 671-2489
Fax:
(705) 671-9327

CP 5555 SUCC A
200 rue Brady
Sudbury ON P3A 4S2

April 12, 2010

PURVIS BRUCE
1995 REGIONAL RD 55
PO BOX 59
NAUGHTON ON POM 2M0

ROLL NUMBER / NUMÉRO DE RÔLE: 120.004.11900.0000
LOCATION / ENDROIT: 1995 REGIONAL RD 55

Notice pursuant to Sections 357 & 358 of the Municipal Act **Avis donné aux termes des articles 357 et 358 de la Loi sur les municipalités**

A review of our records indicates that the above noted property is subject to an application for a reduction of taxes pursuant to Sections 357 & 358 of the Municipal Act for the following reasons:
"Destruction or damage - not voluntary"

The Municipal Property Assessment Corporation has previously reviewed your application and has the following recommendation:
Commercial Taxable: Full 143,481 to 60,834
Residential Farm Taxable: Full 6,019 to 0
September 15, 2009 - December 31, 2009

Please be advised that the application will be addressed by City Council on **May 26, 2010 @ 6:00p.m.**

If you have no objection to the recommendation then City Council will dispense with the application by ratifying the recommendations of the Municipal Property Assessment Corporation.

If you object, you may speak to the application by attending a meeting of the Hearing Committee of City Council.

If you wish to attend the Hearing Committee meeting, you must provide your intention to do so **in writing**, by notifying Angie Hache, City Clerk, within fourteen (14) days of the date of this letter. If you have an objection to the recommendation of the Municipal Property Assessment Corporation, your written intention will result in the application being removed from the City Council agenda and you will be notified of the date when the Hearing Committee will review the application.

Angie Hache can be contacted as follows:

CITY OF GREATER SUDBURY
c/o Angie Hache, City Clerk
200 Brady Street
P.O. Box 5000, Station "A"
Sudbury ON P3A 5P3

Yours truly,

Tony Derro
Chief Tax Collector

Par suite d'une évaluation de nos dossiers, nous concluons que l'on peut faire une demande de réduction d'impôt pour la propriété susmentionnée, en vertu des articles 357 et 358 de la *Loi sur les municipalités*, et ce, pour les raisons suivantes :
"Destruction or damage - not voluntary"

La Société d'évaluation foncière des municipalités a d'abord évalué votre demande, puis formulé la recommandation suivante :
Commercial Taxable: Full 143,481 to 60,834
Residential Farm Taxable: Full 6,019 to 0
September 15, 2009 - December 31, 2009

Veillez noter que le Conseil municipal se penchera sur la demande le (indiquer la date et l'heure).
May 26, 2010 @ 6:00p.m.

Si vous n'avez aucune objection à l'égard de la recommandation, le Conseil municipal traitera la demande en ratifiant les recommandations de la Société d'évaluation foncière des municipalités.

Si vous vous y opposez, vous pouvez vous exprimer sur la demande en assistant à une réunion du Comité d'audition du Conseil municipal.

Si vous désirez assister à la réunion du Comité d'audition, vous devez en aviser Angie Hache, la greffière municipale, **par écrit**, dans un délai de quatorze (14) jours suivant la date de la présente lettre. Si vous vous opposez à la recommandation de la Société d'évaluation foncière des municipalités, votre avis par écrit entraînera le retrait de votre demande de l'ordre du jour de la réunion du Conseil municipal, et on vous avisera de la date de révision de votre demande par le Comité d'audition.

On peut joindre Angie Hache à l'adresse suivante :

Angie Hache, greffière municipale
VILLE DU GRAND SUDBURY
200, rue Brady
C. P. 5000, succursale A
Sudbury ON P3A 5P3

Veillez agréer, Madame, Monsieur, mes salutations distinguées.

Le percepteur en chef des impôts,

Tony Derro